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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 19 iunie 2018, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.628 din 15 iunie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 19 iunie 2018, ora 1100, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Ionescu Liviu-Ovidiu 

3. Dragomir Ion 

4. Cioacă Ionuţ 

5. Neacşu Lucian 

6. Oprişan Gigi 

7. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

8. Nichita Tereza 

9. Matei Mihai 

10. Muscalu Ionel 

11. Pălăngeanu Dunia 

12. Ţigănilă George 

13. Gâdea Gheorghe 

14. Săndulescu Petronela Marinela 

15. Ilie Clement 

16. Sîrbu Adelina Veronica 

 

Absenţi:  
 

1. Anghelescu Adrian Valentin 

2. Ciulacu Mirela 

3. Vladu Alexandru 

4. Meclea Alina 

5. Pick  Ladislau 
 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Neacșu Lucian, ales prin H.C.L. nr.229 din 31 

mai 2018. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința extraordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 16 consilieri, este întrunit 

cvorumul legal pentru desfășurarea ședinței. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, mai sunt 

două puncte suplimentare și aș dori să le includeți și pe acestea.  

În primul rând, aprobarea Studiului de fezabilitate și indicatorilor tehnico-

economici, reactualizate, pentru realizarea obiectivului de investiție situat în Bulevardul 

Mihai Viteazu – etapa II, totalizând 44 unități locative pentru tineri, destinate închirierii, 

prin program ANL.  Acesta a fost adus foarte repede și în funcție de modul cum îl 

transmitem, vor intra și în licitație încă 44 de apartamente prin programul ANL. 

Și cel de-al doilea: privind aprobarea suplimentării Bugetului de împrumuturi 

interne pe anul 2018 și a Listei de Investiții aferente. Am primit de la Comisia de Avizare 

a Împrumuturilor avizul pentru contractare și în baza acordului pe care Consiliul l-a dat 

pentru contractarea acestui împrumut destinat finanțării sau cofinanțării sau susținerii 

proiectelor cu finanțare europeană, până când banii vin de la Uniunea Europeană. Deci, 

nu facem decât să aprobăm efectiv, lista de investiții care se va, s-o reaprobăm după 

avizarea Comisiei de Avizare a Împrumuturilor, care deja e aprobată în ședința de 

Consiliu. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot ordinea de zi, plus cele două puncte 

suplimentare. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții ”Îmbunătățire infrastructură educațională 

Școala Gimnazială ”Sfântul Gheorghe” din municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea depunerii cererii de 

finanțare pentru proiectul ”Îmbunătățire infrastructură educațională Școala 

Gimnazială ”Sfântul Gheorghe” din municipiul Giurgiu”, în cadrul POR 2014-

2020, Axa 10.1.b 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Neacșu Lucian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului proiectului 

”Reconstruirea și punerea în valoare a siturilor culturale reprezentative din 

Euroregiunea Ruse – Giurgiu”, cod proiect RO-BG 424 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate și 

indicatorilor tehnico-economici, reactualizate, pentru realizarea obiectivului de 

investiție situat în Bulevardul Mihai Viteazu – etapa II, totalizând 44 unități 

locative pentru tineri, destinate închirierii 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2018 și a Listei de Investiții aferente 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, vreau să vă mulțumesc domnilor 

consilieri, că ați dat curs acestei cereri a executivului de a ne întruni în ședință 

extraordinară. După cum ați observat, este vorba despre proiecte cu finanțare europeană. 

În primul rând, Școala nr. 1, școala Sfântul Gheorghe, unde clădirea mai nouă, clădirea 

dinspre fostul sediu al Poliției Municipale, se va reface în totalitate și i se va mai adăuga 

încă un etaj și întreaga clădire va intra în îmbunătățire și în modernizare, inclusiv 

mobilier și tot ceea ce ține de acest proiect. Noi zicem că va fi un proiect ambițios, 2,5 

milioane de euro reprezintă finanțarea europeană. Să sperăm că în acest răstimp, de la 

depunere și până la aprobare, vom avea și un punct de vedere al Ministerului Afacerilor 

Interne, Ministerul de Interne, de a ne pune la dispoziție o suprafață de aproape 600 și 
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ceva de metri de teren, în spatele școlii și în spatele fostei clădiri a Poliției Municipale și 

de a avea spațiu necesar să construim din surse proprii o sală de sport pentru Școala nr.1. 

De trei ani de zile tot facem cereri, încercăm să susținem aceste cereri, am inițiat hotărâre 

de Guvern să ni se dea acest teren. Dacă de trei ori ni s-a dat aviz negativ, să sperăm că 

acum avem avizul pozitiv și lucrurile vor evolua în direcția care, este necesară și dorită de 

copiii școlii nr. 1 de a avea o sală de sport, ca și școala nr. 2, ca și școala nr.7 și școala 

nr.6. În ceea ce privește Școala nr.7, deja semnăm contractul pentru construcția sălii de 

sport, deci, își urmează cursul normal. Școala 6 și școala 2, urmează ca în faza următoare 

să semnăm și pentru acestea două. 

După cum ați observat, cel de-al treilea proiect a fost privind reconstruirea și 

punerea în valoare a siturilor culturale reprezentative din Euroregiunea Ruse – Giurgiu. 

Este un proiect câștigat pe un program Interreg România-Bulgaria, 745.000 de euro 

partea din buget aferent municipiului Giurgiu. Va fi destinată refacerii sau punerii în 

valoare și intrarea în circuitul turistic a cetății lui Mircea. Este un proiect pe care l-am 

câștigat deja în colaborare cu colegii de la Primăria din Ruse și în acest moment, avem 

aprobat bugetul efectiv, aprobat de către Ministerul Dezvoltării pentru acest proiect 

transfrontalier. 

O să vă mai cer permisiunea, ca într-un timp nu foarte îndelungat… Mai avem vreo 

extraordinară până la ordinară pentru școala 4? Pentru că trebuie să avem documentația și 

pentru școala 4! Școala 4, care va avea o construcție nouă de aproape 10 săli, cu sală de 

sport, o microsală de sport, o sală de servit masa. În care, și la școala nr.4, elevii vor 

învăța doar într-un ciclu, de dimineață. Urmând ca după amiază, toate școlile din Giurgiu 

care nu vor mai avea cursuri după amiaza, să le transformăm în after school și să 

beneficieze printr-un program, fie local, fie național, de susținere financiară pentru masă 

servită la școală. Sunt proiecte pe care dorim să le implementăm. 

Eu vă mulțumesc pentru faptul că ați dat curs acestei cereri a executivului! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări, domnule primar! 

Declar închise lucrările ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1116. 
 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                  Neacșu Lucian                SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 


